
Boslutninqar6fsrat tla ordinar qeneralforsEmlinq I A/B Glagvsi 20-28/Frederlksboro-
vei 37.41. afholdt den 23. sept€mber 2008.
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D A G S  O R D E  N:
Protokol og b€styrelsens beretning.
a. Regnskab med revisors pdtegning.
b. Fastssttelse at belsb til kontoen for storre istandsettelser og forny-

elsor idet nye regnskabsar samt eventuel beslutning om anvendelse
af midlemg. Bestyrelsen foreslar, at indbetalingerne til kontoen forl-
satter uandret samt at den staende tilladelse til bestyrelsen til at
anvendE midler fra konloen forlsatter saledes:
Udskiftning af de dedigste vinduer og at punkterede termoruder
samt til udskiffning af bade hele faldstammer og til mindre fald-
stammsrepaElioner over kr. '10.000,00. Endvidere onskes til-
ladelse tit al anvende midler til brevkasseanlag ca. kr. '120.000,-

og lil el-renovering ca. kr. 30.000,-.
Overskuddets fordeling,
Forslag.
Valg til bestyrelsen.
Valg af festkomit6.
Eventuelt.
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Som dirigent valgtes advokat Nina Pagh, der konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt
indvarslei 34 andele var rcprasenteret, heraf 5 ved fuldmagt Oermed var generalforsamlingen
be6lulningsdygtig.

Ad. Punkt'1. Protokol oo bestvrolsens berotnino.
Fro6kolbn f? s'rdste arc generalloraamling var omdelt, og blev enstemmigt godkendt Formand
Jens Tolstrup eflagde bestyrelsens beretning, som godkendtes enstemmigt

Ad. Punkt 2 a. Reqnskeb med rcvisors Dateoninq'
iilffirsigt og budget, herunder bestyrelsens forslag trl
anaelsvJrdi-tor puri-od"n i. otdober 2oo8 til 30 aeptember 2009 til kr' 10 167 73 Regnskab og
note om andelsvFrdi blev enstemmigl godkendt.

Pu
Bestyrelsens torslagom, at indbetalingerne til kontoen forts€etter uandret' blev
godkendt. Bestyreliens forslag til anvendelsen il torslagets ordlyd blev ogsi

enslemmigt
enstemmigt

godkendt.

Ad. Punkt 3. Ovorskuddets fordellnq.
Det bestuttedes enslenimigt at overfore erets overskLld til n€ste er'

Ad. Punkt 4, Forslaq.
ForsG;l f* besty.elsen om forhojelse af boligafgitten med 2,5% pr. l november 200E til d€ekning
iiiiuErskudoet pa oriftsbudgettet biev vedtaget med 23 stemmer for og 9 imod,

Forslao 2 fra bestvrelsen om andring at foreningen$ kabeltv affale med Yougee sabdes at
ii-tenneantagget ombygges af connect Pa*ner for ca. kr. 175.000,'og saledes at anlagget
lortsat er foie-ningens' min nu kan fordete individuelle valg af programpakker til de enkelte
nusitanOe. Anteeg"sudgiften ioresles d€ekket af kontoen for storrs istandsetlelser og fornyelser.
Forslaget blev vedtaget med 22 stemmerfor og 7 imod



Eglgleg-l fra beslyrelsen om arbejds-weekend blev forkastet' idet der Jor vedtagtsandringen kun
iiEfri6-+ tor, meni 23 stemte imoi, og den altemative bestemmelse om fast opkrevning fik kun 2
slemmer for, mens 28 stemte imod.

Forslaq 4 fra Solveig Pang om andring af vedtegtemes S 11 stk 3 om fremleje s'ledes at delte
kin sG-ud.n angivelse afgrund i op tit 2 er. Forslaget forkast€des, idet I gtemte for og 16 imod'

EgISbSl fra Solveig Pang om sndring af vedt@gtemes S ll.stk. 3 om fremleje, sAledes al dor
iffi-lremteies tildmilie i op iil 2 ir uden grund blev forkastet, idet 10 stemte for og 19 imod

Forslaq 6lra Solveig Pang om andrjng af vedtoegtetnes $ 11 stk 3.. om.fremleie, sAledes at
iEfri6ETunne ske tiifamiti; i begranset omtang, nir bestyrel6ens skrifttige tilladetse forinden var
indhentet, blev forkastet idet 14 stemte for og 16 imod

Eglglag-l fra solveig Pang om mulighed for pa generalforsamlinger at afgive stemme ved brev blev
forkastet, idet 1 stemts for og 25 imod

Ad- Punkt 5. VElq tll b€stvrelaen.
S"m ne"tf"rmand f;t-i, Senvalstes Tony Sindlev og som bestyrelsesmedlem for 2 ar genvalgtes
Jimmy fannegaard. Ved kimpvalg mell€m Daniel T. Pedersen og Solveig Pang bl€v Daniel T'
Pedersen valgi som supple€nt for 1 ar idet han fik 26 stemmer ud af 32 afgivne stemmer'

Bestvrelsens sammensatnino er hereffer foloende:
Jens TolstrupFormand

N€stformand TonYSindlev
Sekret€r Brian Poulsen
Begt.medlemmer Stig Egeberg og Jimmy Kannegaard
Suppleant Daniel T. Pedersen

Ad. Punkt 6. Vslq af f.stkomlt6
t-ter valsles HenrGne, fine, Martin, Camilla, Christina og Patrick'

Ad. Punkt 7. Eventuelt.
iE- k"" *t"t b""t,,ttes unde. dette punkt, men attanudvatget v/Birgitte Dam og Balder Kjerulff

"ff"oi" 
o"iut"ro for status angaende altaner' Der synes at vEre Abnet mulighed for mere

iraiJ'Ou"ff" fi"nin-ger, men for at le, hvor stor intersssen for altaner er' bedes alle beboere' som er

interesseret i at fiatian rette henvendelss til allanudvalget enten direkte ved brev til Glasvei 22, 4.

saieiler ved meil till dambkgitte@hotmail com. Det er vigftigt at sa mange som muligt bakker op orn
det fortsatte arbejde m€d projektet og glver deres mening til kende'

For y'i/B Glasvej 20-28/ Frederiksborg

Jens TolstruP


